



Protokoll styrelsemöte S23 2011–11–15

Närvaro:	Alexander Nässlander	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Peter Seimar	Källarmästare
	Mazdak Farzone	Överphös
	Mats Rydberg	Studierådsordförande, fr.o.m. §5
	Anton Martinsen	Programmästare
	Robin Ljungström	Cafémästare och Vice Ordförande
	Philip Holgersson	Sexmästare. fr.o.m. §6
	Gustav Orest Sällberg	Skattmästare
	Cecilia Olsson	Industrimästare
	Fredrik Andersson	Revisor
	Edward Linderöth-Olson	Vice Kårordförande och Revisor
	Tobias Månsson	
	Julia Mauritsson	fr.o.m. §6

- §1 OFMÖ Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet öppnat klockan 12.10.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Tobias Månsson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:
- §10.1 Spis och ugn lades till.
 - §10.2 Geekend lades till.
 - §10.3 Forskning och Utveckling lades till.
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S21 med den redaktionella ändringen att fixa ett stavfel, samt ett fel i närvaro i beslutsuppföljningen.
- §6 Information från Kåren Alexander berättade att han hade gjort reklam för kåren på en gymnasieskola.
Fredrik berättade att det har varit heltidarval där många poster har tillsatts. Han förklarade också att det kommer vara fullmäktigeval snart.
Julia Mauritsson inträdde lokalen.
Styrelsen **beslöt** att adjungera Julia Mauritsson.



§7 Motion: Borttagande av Stufurepresentant Styrelsen diskuterade motionen.

§9 Beslutsuppföljning **Upprustning av datorsystem**

Peter förklarade att bara de från styrelsen som är emot upprustning av datorsystemen har mailat honom. Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S24.

Nyhetsbrev

Daniel berättade att han tillsammans med Jacob Gradén och Fredrik Andersson har suttit ner och försökt koda om hela nyhetsarkivet tillsammans med prenumerationssystemet. Han förklarade att det antagligen behövs någon kodningsdag till för att fullända det.

Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten S26.

Diskmaskin

Philip berättade att han har kontaktat en servicefirma, men att de inte har återkommit.

Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S24.

Telefonsvare

Styrelsen **beslöt** att bordlägga punkten till S24.

Styrelsen **beslöt** att sätta Mazdak Farzone som ansvarig för "Larm".

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Daniel P.	Policydokument	S10 2009	S24 2011
2	Robin L.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S25 2011
8	Mazdak F.	Larm	S02 2011	S25 2011
8.1	Peter S., Philip H.	Baren 2.0	S13 2011	HTM2 2011
19	Peter S.	Soffor i iDét	S15 2011	S27 2011
21	Peter S., Gustav S.	Upprustning av datorsystem	S15 2011	S24 2011
24	Daniel P.	Nyhetsbrev	S17 2011	S26 2011
26	Philip H.	Diskmaskin	S18 2011	S24 2011
27	Daniel P.	Kalender	S19 2011	24 2011
28	Alexander N.	Telefonsvare	S22 2011	S24 2011



§9 Utskottsrapporter

Robin

Hade sålt massor av läsk på Geekend. Berättade även att det är tackfest på lördag.

Daniel

Svarat på mail, lagt upp saker på skärmen, och annat rutinmässigt arbete.

Philip

Hade planerat tackfest, lånat ut bleck till E-sektionen och gjort utlägg till C-jublet. Han berättade också att det är pub på fredag.

Mazdak

Hade skrivit testamente och gått igenom ekonomin för nollningen.

Anton

Hade planerat bordshockeyturnering och ölresan. Hade även haft ett möte med kårhack.

Peter

Hade lånat ut köket till W-sektionen och planerat inför snickeboa.

Mats

Hade varit på utbildningsnämndsmöte och haft SRD-möte.

Gustav

Påpekade att han behöver få ut mästeriernas inventering inför HTM2.

Cecilia

Har pratat med företag på Arkad om samarbete med sektionen.

Alexander

Ska ha möte med E-sektionens ordförande.

§10 Ekonomisk status

Gustav förklarade att staben antagligen klarade att hålla sin budget under nollningen.

§10.1 Spis och ugn

Philip förklarade att Lophtet ska renoveras och att de har fått en spis och en ugn över. Styrelsen diskuterade punkten och kom till slut fram till att den spis och ugn som sektionen för nuvarande innehar är bättre. Styrelsen **beslöt** att tacka nej till erbjudandet.

§10.2 Geekend

Peter förklarade att det satt folk, delar av dem styrelsemedlemmar, och var fulla i Shäraton under Geekend. Han anser att det



- ser oerhört dåligt ut, framförallt på ett annars alkoholfritt evenemang.
- §10.3 Forskning och Utveckling Alexander förklarade att han hade fått en låda med tidningen Forskning och utveckling. Styrelsen **beslöt** att Daniel ska se till att tidningarna delas ut till sektionen.
- §11 Meddelanden **Mazdak**
Förklarade att han var väldigt bitter på mängden spam i styrelsens SMS-lista.
- Edward**
Tipsade om att F-sektionen hade brist på gäster till sin ordensmiddag och därför bjöd in folk från andra sektioner.
- Philip**
Berättade att han hade fått ett presentkort på 750 kr till Google Ads. Styrelsen ansåg att dessa pengar bör användas för att marknadsföra Teknikfokus.
- Peter**
Berättade att det är Snickeboa i helgen.
- Daniel**
Berättade att han har satt upp nytt tyg så att sektionens anslagstavlor åter igen är råsa!
- §13 Övrigt Cecilia undrade hur styrelsen skulle göra med första advent. Styrelsen **beslöt** att iDét ska pyntas på första advent klockan 13.15 och att lussebullar ska delas ut på måndagen.
- §14 OFMA Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet avslutat klockan 13.03.

Mötessekreterare

Justeras

Daniel Perván
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Alexander Nässlander
Ordförande